

Mødedato: Torsdag 4/6 2024

Deltagere: Hans Bye Jensen, Connie Boeriis, Jens Peter Nielsen, Alex Nielsen, Betina Sonne

Fraværende:

Referat fra sidste møde	- Ingen kommentarer.
Nyt fra AlmenBo	- Intet.
Nyt fra/om afdelingen	<p>Afd. 30 Tilbud for fjernelse af hegn Der er modtaget 2 tilbud om fjernelse af hegn bag ved skraldespande i afdeling 30. Vi tager det billigste. Aktion: Hans kontakter administrationen om dette.</p> <p>Forslag om Q-park Vi skal videre med dette. Området i Viby skal opdeles i flere zoner Aktion: Connie undersøger.</p> <p>Grillfest Der afholdes grillfest d. 24/8 2024 kl. 14 eller 15 Der informeres om dette på afdelingsmødet, så datoen er kendt for de fremmødte. Afdelingen står for det hele, så deltagerne kun skal medbringe sig selv og godt humør. Indbydelse udsendes d. 17/7 både på papir og via mail til de tilmeldte. Aktion: Jens laver indbydelse.</p>

Igangværende sager	
Ombygning vuggestue	<p>- Placering af eventuel egen vaskemaskine/tørretumbler OK til forslaget.</p> <p>- Vindfang Vi følger anbefalingen om at undvære vindfang. Vil det være muligt at etablere et sådant i forhold til rådighedsretten?</p> <p>- Spejlskab på badeværelse Vi ønsker der er spejlskab med lys samt stikkontakt (som har kontinuerlig strøm).</p> <p>- Varme Vi kan ikke huske, om der er radiatorer.</p> <p>- Prøveopstilling af køkken Vil det være muligt at se en prøveopstilling af køkkenet (er de ens for alle</p>

	<p>lejligheder?).</p> <p>25/ 2024: Der er kommet byggetilladelse.</p>
Vild med vilje	<p>- Forslag om forskellige muligheder</p> <p>Der er kommet forslag om tilføjelse af lille stensætning samt et lille område/lund med frugtræer mellem afd 12 og afd 13 ? Måske inden i området med "vild med vilje".</p> <p>Der er "markvandring" fredag d. 3/5-2024 kl. 08.00</p> <p>Vi skal huske at tage højde for ombygninger/vinduer mm.</p> <p>4/6 24:</p> <p>Revideret forslag gennemgået. Jens kontakter gårdmændene for igangsættelse (tilbud mm).</p>
Afdelingsmøde	<p>Afholdes til d. 13/6 24 kl. 18.00</p> <ul style="list-style-type: none"> - Vores "normale" dirigent har måttet melde afbud. Claus fra afd. 12 har sagt ja til at være dirigent. - Endelig indkaldelse udsendt fra Administrationen. Der er kun et forslag vedr. Handicapparkeringsplads. - Der er tilmeldt 26 personer til spisning. Der kan komme flere til selve mødet, da man ikke på forhånd skal tilmelde sig. - Kaffe, sodavand, mælk til kaffe, vand, chokolade under møde <p>Aktion:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Connie bestiller smørrebrød og indkøber drikkevarer. Skal have hjælp til at bære det ned. - Bestyrelsen mødes kl. 17.00
Trådhegn	<p>2 Tilbud på opsætning af trådhegn</p> <p>Vi skal være sikre på at tilbuddene holder vand og at der ikke kommer ekstra omkostning, f.eks. grundet manglende plads.</p> <p>Efter en snak frem og tilbage stiller vi lige nogle uddybende spørgsmål for at sikre at der ikke kommer yderligere omkostninger ifølge tilbuddet.</p> <p>Aktion:</p> <p>Jens kontakter gårdmændene vedrørende dette.</p>
Fællesmøde	<p>For Viby afdelinger skal ifølge referatet afholdes d. 12/6 2024, men der har en af de andre afdelinger afdelingsmøde.</p>
Næste møde	<p>6/8 2024</p>
Eventuelt	